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Referat fra ordinær generalforsamling i 
E/F Havnekanten 

 
 
Ejerforeningen Havnekanten afholdte ordinær generalforsamling onsdag 7. marts 2018, kl. 18:00 i 
Århusgade 126, 2150 Nordhavn. 
 
På generalforsamlingen deltog 43 ejere, heraf 5 ved fuldmagt, ud af 87 ejere. Endvidere deltog 
Christian Parby og Gert Sørensen fra Ejendomsadministrationen 4-B A/S. 
 
For generalforsamlingen forelå følgende dagsorden: 
 
1.  Valg af dirigent. 
2. Valg af referent. 
3. Aflæggelse af årsberetning for det forløbne år. 
4. Forelæggelse til godkendelse af årsrapport med påtegning af Ejerforeningens revisor 

samt beslutning om anvendelse af overskud eller dækning af underskud i henhold til 
det godkendte regnskab. 

5. Forelæggelse til godkendelse af det kommende års driftsbudget, herunder fastsættelse 
af kontingent. 

6. Behandling af indkomne forslag fra Ejerforeningens bestyrelse og medlemmer.  
 Forslag fra bestyrelsen: 

a) Etablering af dørlåse med nøglebrikker til ejendommens hoved- og kælderdøre. 
b) Etablering af port ind til gården. 
c) Etablering af videoovervågning i kælderen. 

Forslag fra ejere: 
d) Indretning af det lille fælleslokale til cykel værksted + anden små reparationer.  
e) Opbevaring af kajakker i fællesarealerne i kælderen. 
f) Ændring af vedtægternes § 10, stk. 4 & 5. 
g) Tilladelse til opsætning af markiser. 
h) Drøftelse omkring brug/indretning af fælleslokaler.  
i) Ventilationssystemet i ejendommen. 

7. Forhold vedrørende Grundejerforeningen. 
8. Valg af medlemmer til bestyrelsen. På valg til bestyrelsen var: Kasper Mørch (fraflytter 

hvorfor der skulle vælges en ny for perioden), Henrik Laugesen (indtrådt i stedet for Mads 
Birkedahl - fratræder) & Mette E. Andersen (fratrådt). Der var således 3 ledige pladser i 
bestyrelsen. 

9. Valg af suppleanter til bestyrelsen. 
10. Valg af revisor. 
11.  Valg af administrator. 
12.    Eventuelt. 
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Nærværende referat er ikke en ordret gengivelse af alt det passerede, men alene en ekstrakt, der 
gengiver de væsentligste synspunkter og beslutninger. 
 
 
Ad 1. Valg af dirigent  
Christian Parby fra 4-B, blev valgt som dirigent.  
 
Dirigenten oplyste at indkaldelsen var afholdt for sent i forhold til foreningens vedtægter § 15 stk. 
3, da generalforsamlingen skulle have været afholdt inden udgangen af februar. 
 
Under dagsordenes punkt 6, er der forslag som krævede at mindst 2/3 af samtlige 
stemmeberettigede stemmer, stemmer for forslagene. 
 
Alfons Molenbroek havde indvendinger til at generalforsamlingen var afholdt for sent. Dirigenten 
oplyste at det desværre var nødvendigt for at bestyrelsen kunne deltage. 
 
Birgitte Fossing gav bestyrelsen et stort tak for det store arbejde, som bestyrelsen har ydet i det 
forløbende år, i forbindelse med de mange opgaver der har været i ejerforeningen. 
 
 
Ad 2. – Valg af referent        
Gert Sørensen fra 4-B, blev valgt til referent. 
 
 
 
Ad 3. – Aflæggelse af årsberetning for det forløbne år. 
Beretningen fra bestyrelsen var udsendt sammen med indkaldelsen og blev derfor ikke 
gennemgået. Beretningen vedlægges som bilag. 
 
Der var spørgsmål fra forsamlingen omhandlende flg.: 
 

- Opsigelse fra Codan hvad skyldes det. Dirigenten oplyste, at der havde været en del 
indbrud, nogle vandskader, 2 brande i ejendommen henholdsvis, brand hos Home, samt 
brand i en bil, som holdt uden for ejendommen og som blev antændt i forbindelse med en 
filmoptagelse. 

- Det blev bemærket at man ikke må smide store ting som eksempelvis pizzabakker i 
affaldsskakterne. 

- Der var et ønske om, at der blev informeret oftere fra bestyrelsen om hvad der foregår i 
ejerforeningen. 
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- Bestyrelsen henstillede til at medlemmerne var konstruktive da det kræver meget at være i 
en nystartet ejerforening. 

- Information om området. 
 
Dirigenten konstaterede herefter at beretningen var taget til efterretning. 
 
 
Ad 4. - Forelæggelse til godkendelse af årsrapport med påtegning af Ejerforeningens revisor 
samt beslutning om anvendelse af overskud eller dækning af underskud i henhold til det 
godkendte regnskab. 
Foreningens første årsregnskab for 2016/2017, som dækker 11 måneder, blev gennemgået af 
dirigenten.  
 
Årets resultat var et overskud på kr. 489.950,- hvor der var budgetlagt med et overskud kr. 4.000,-.  
 
Dirigenten oplyste at el udgiften havde være noget over budget og at det forventes at skyldes 
brandsagen. 
 
Der har været køb af havemøbler kr. 116.000. 
 
Elevatorudgiften havde været noget under budget, og det skyldes at der ikke er noget abonnement 
det første år. 
 
Der er lagt op til, at det overskud, der er i dette års regnskab, videreføres til næste regnskabsår, 
bl.a. af hensyn til nogle af de forslag, som er fremsat samt omkring diverse indkøb. 
 
Der var utilfredshed med vicevært Gårdmand Bjørn rengøring i opgangene mv. og der henstilles 
til bestyrelsen tager fat i Gårdmand Bjørn for at få det forbedret. Bestyrelsen oplyste, at da der skal 
nye folk i bestyrelsen vil det være oplagt, at de nye medlemmer i bestyrelsen efterfølgende bruger 
nogle kræfter på at få styr på dette problem. 
 
Det blev vedtaget at årets overskud videreføres.  
 
Regnskabet blev herefter enstemmigt godkendt. 
 
 
Ad 5. – Forelæggelse til godkendelse af det kommende års driftsbudget, herunder fastsættelse 
af kontingent.  
Dirigenten gennemgik budgettet for 2017/2018, der var spørgsmål til enkelte budget poster, 
herunder hvad Fibernet dækker. 
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Det blev oplyst at Fibernet dækker internet i kælderen, hvor der skulle kunne sendes oplysninger 
fra varmeanlægget direkte til leverandør, samt internet i fælleslokalet. 
 
Budgettet for 2017/2018 blev herefter enstemmigt godkendt.  
 
 
Ad 6. – Behandling af indkomne forslag fra Ejerforeningens bestyrelse og medlemmer. 
Forslag fra bestyrelsen: 
A) Etablering af dørlåse med nøglebrikker til ejendommens hoved- og kælderdøre. 
B) Etablering af port ind til gården. 
C) Etablering af videoovervågning i kælderen. 
 
Forslag fra ejere: 
D) indretning af det lille fælleslokale til cykel værksted + anden små reparationer. 
E) Opbevaring af kajakker i fællesarealerne i kælderen 
F) Ændring af vedtægternes § 10, stk. 4 & 5 
G) Tilladelse til opsætning af markiser. 
H) Drøftelse omkring brug/indretning af fælleslokaler. 
I) Ventilationssystemet i ejendommen. 
 
Der var ønske fra forsamlingen om, at der fremover var oplyst hvem der havde stillet forslaget.  
 

A) Forslaget blev motiveret af bestyrelsen.  
 
Det blev oplyst, at man stemmer for at der afsættes en beløbsramme, som en gruppe skal 
arbejde videre med.  
 
Brikken kan kodes sådan at hver enkelte kan komme ind de steder på fællesarealerne, som 
man skal have adgang til. Man skal stadig have nøgle til lejligheden, da det kun er til 
fællesområderne brikken skal anvendes. Det vil dog være muligt, at tilkøbe løsningen til 
egen lejlighed. 
 
Der var bred enighed fra foreningens medlemmer, at det er vigtigt at det undersøges 
grundigt så man får købt det rette system.  
 
Bestyrelsen valgte at trækker forslaget og vil vende tilbage når forslaget er undersøgt 
nærmere. Forslaget skal således stilles på en ny generalforsamling. 
 
Der blev nedsat en gruppe, som arbejder videre med forslaget.  
 
Følgende meldte sig til gruppen: Kim Bentzen (lejlighed 18) og Marc Nyeland lejlighed 30. 
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B) Forslaget blev motiveret af bestyrelsen, som oplyste, at der var sat port op andre steder i 
området blandt andet i E/F Harbour Park. Man ønsker at sætte 2 låger ind til gården for at 
mindske tyveri, samt at sikre at børnene i foreningen ikke kan løbe ud og f.eks. ned til 
vandet. 
 
Forslaget blev herefter sendt til afstemning. 
 
Der var 2 stemmer imod, 4 stemte blankt, og 37 stemte for forslaget.  
Forslaget blev herefter godkendt. 

 
Der blev herefter nedsat et portudvalg, som bestod af Henrik Laugesen (lejl. 56) og Johnny 
Olsen (lejl. 77). 

 
C) Forslaget blev motiveret af bestyrelsen, som oplyste at forslaget gik på, at der blev opsat 5 

kameraer i kælderen som ville dække alle indgange. 
 
Der var enkelte, som tilkendegav at de var imod at kælderarealerne skulle overvåges. 
 
Forslaget blev herefter sendt til afstemning. 
 
Der var 1 stemme for forslaget, 4 stemte blankt og 38 stemte imod forslaget. 
Forslaget blev herefter forkastet. 

 

D) Henrik Laugesen motiverede forslaget, hvor det blev oplyst, at det skulle være muligt at lave 
små reparationer af sin cykel eller andre småreparationer mv. i lokalet.  
 
Der var spørgsmål om det også ville være muligt, at vaske sin cykel i rummet, men da der 
ikke er nogle afløb i kælderen, ville det blive for dyrt af etablere. 
 
Forslaget blev herefter sendt til afstemning.   
 
Der var 0 stemmer imod, 1 stemte blankt. og 42 stemte for forslaget. 
 
Forslaget blev herefter godkendt. 

 
E) Forslaget blev motiveret af Tim Simonsen.  

Der var en del spørgsmål til forslaget i form af hvor de skulle være, og hvor mange der ville 
være plads til. 
 
Der var også forslag om, at man skulle leje en plads i kælderen, så alle havde mulighed for 
at få en plads til en kajak, da det nok ville begrænse efterspørgslen for en kajakplads, hvis 
man skulle betale for den og projektet ville derved være selvfinansieret. 
 
Der var bred enighed om, at der skulle arbejdes yderligere med forslaget. 
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Forslagsstiller trak derfor forslaget, så der kan arbejdes yderligere med forslaget i en 
arbejdsgruppe bestående af forslagsstiller. Forslaget skal således stilles på en ny 
generalforsamling. 

 
F) Forslaget blev motiveret af Anders Trøck-Nielsen. 

Da der på nuværende tidspunkt, jf. vedtægterne, ikke er mulighed for at opsætte 
fastmonteret belysning, varmelamper, markiser samt afskærmning på altan, terrasser og 
tagterrasser, ville det fremsendte forslag til ændring af vedtægterne, gøre det muligt 
fremover, med betingelse af at det bliver godkendt af bestyrelsen. 
 
Dem der har tagterrasser øverst oppe mangler overdækning og vil derfor gerne have 
mulighed for at udføre overdækning af halvdelen af udendørsarealet, så de kunne benytte 
terrassen også i dårligt vejr. 
 
Der var mange argumentationer for og i mod forslaget, som man mente manglede 
oplysninger, herunder med markiser, om det ville tage lysindfald til naboer og om man 
kunne risikere at en fremtidig bestyrelse ville tillade en masse farver på 
altanafskærmningen. 
 
Ejerforeningens medlemmer ønskede, at der blev arbejdet yderligere med forslaget. 
 
Forslagsstiller ønskede at tilpasse forslaget, sådan at det alene tillades fastmonteret glas som 
afskærmning i § 10.4 og at afsnit omkring afskærmning og markiser i § 10.5 udtages. 
 
Dirigenten gjorde generalforsamlingen opmærksom på, at der ikke var 2/3 af samtlige 
stemmeberettigede stemmer til stede ved afstemning, hvorfor forslaget ikke vedtages 
endeligt, men hvis forslaget blev vedtaget med 2/3 for forslaget af de fremmødte, kunne 
forslaget endeligt vedtages på en ekstraordinær generalforsamling. 
 
Forslaget blev herefter sendt til afstemning. 
 
Der var 26 stemmer for forslaget, derved blev forslaget forkastet, da der ikke var 2/3 

af de fremmødte, der stemte for. 

 
G) Forslaget blev motiveret af Michelle Metzsch & Malene Franklen. 

Markisefirmaet Brustor som man har modtaget tilbud fra var tilstede for at fremvise markise 
og inddækningskasse.  
 
Michelle oplyste at de havde ansøgt kommunen, for alle lejligheder om opsætning af 
markiser, men at det ikke betød at man skulle opsætte markise, såfremt det blev godkendt, 
der var blot ansøgt for at være på forkant med dette og således at efterfølgende ejere også 
havde tilladelsen. 
 
Det er meningen at der skal en arkitekt/eller lignende, til at komme med et endeligt forslag, 
så det bliver ens over alt.  
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Som i forslag F. så var der mange spørgsmål til lysindfald og støj fra markiserne og der var 
derfor mange som manglede yderligere bearbejdelse af forslaget.  
 
Forslagsstiller valgt herefter at trække forslaget og ville arbejde vider og komme med et nyt 
forslag til generalforsamlingen. 

 
H) Forslaget blev motiveret af Alfons Molenbroek. 

Alfons Molenbroek oplyste, at der pt. ikke var sket noget med rummet og der derfor burde 
komme nogle forslag til anvendelse af lokalet.  
 
Der nedsættes en arbejdsgruppe som skal komme med forslag til generalforsamlingen om 
hvordan rummet kan anvendes.  Arbejdsgruppen er (Charlotte lejl. 77 og Kirsten lejl. 56). 

 
I) Forslaget blev motiveret af Charlotte Krog.  

 
Charlotte oplyste at støjen i deres lejlighed var målt til mellem 40 til 60 decibel, men må 
højest ligge mellem 25 til 30 decibel.  
 
Charlotte oplyste at OX3 havde været og indstille systemet, men at det ikke har hjulpet. 
 
Der var andre som også var plaget af støj fra ventilationen. 
 
Da det er ejerforeningen, som ejer ventilationssystemet, er det ejerforeningen som har 
ansvaret for at få det ordnet. 
 
OX3 har oplyst at støjniveauet er målt til 28 decibel.  
 
Forslaget gik på at undersøge, hvad der skulle til for at få anlægget til at køre korrekt i 
forhold til bl.a. støj, udskiftning af luftmængde m.v. 
 
Forslagsstiller oplyste at beløbet på kr. 200.000,- var et ”slag på tasken” og ikke undersøgt 
nærmere.  
 
Forslaget gik på, at der laves et udvalg til at undersøge problemet nærmere.  
 
Beløbsramme blev drøftet og det blev foreslået at man afsatte kr. 50.000,- til 
undersøgelserne. 
 
Forslaget med beløbsramme på kr. 50.000,- blev herefter sendt til afstemning. 
 
Stemmer imod 0. Stemmer blank 0. Stemmer for 43. Forslaget om at nedsætte et udvalg, 
som med en beløbsramme på kr. 50.000,- kan arbejde med et forslag, som skal stilles på en 
ny generalforsamling, blev derved vedtaget. I udvalget er (Alfons Molenbroek og Steen 
Franklen + eventuelt et bestyrelsesmedlem).  
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Ad 7. Forhold vedrørende Grundejerforeningen. 

Dirigenten oplyste, at der skulle have været generalforsamling i grundejerforeningen den 28. 
februar, men det var blevet aflyst. Der afventes en ny dato for generalforsamling. 
 

 
Ad 8. – Valg af medlemmer til bestyrelsen. 
På valg var: Kasper Mørch (fraflytter hvorfor der skal vælges en ny for perioden), Henrik 
Laugesen (indtrådt i stedet for Mads Birkedahl – fratræder) & Mette E. Andersen (fratrådt). Der 
var således 3 ledige pladser i bestyrelsen 
 
Der skal vælges 3 bestyrelses medlemmer. 
 
Malene, Michelle, Alfons, Gorm og Henrik opstillede til bestyrelsen. Der blev derfor afholdt 
skriftlig afstemning. 
  
Efter optælling kunne stemmerne fordeles således: 
 
Malene Franklen 10 
Michelle Metzsch  31 
Alfons Molenbroek  6 
Gorm Praefke  33 
Henrik Laugesen  32 
 
Gorm, Henrik og Michelle var herefter valgt til bestyrelsen. 
 
Ad 9. – Valg af suppleanter til bestyrelsen. 
Der skulle vælges 2 nye suppleanter til bestyrelsen. 
 
Følgende stillede op til suppleantposterne: 
 
Johnny Olsen og Henrik Skibsted Als Jørgensen 
 
Bestyrelsen ser herefter således ud: 
Michelle Metzsch (formand) Trelleborggade 14, 3. tv. På valg i 2020 
Gorm Praefke Sandkaj 15, 5. sal På valg i 2020 
Henrik Laugesen Sandkaj 13, 2. tv. På valg i 2020 
Filip Lauritzen Trelleborggade 14, 1. tv. På valg i 2019 
Henrik Bengtson Erhvervsejer På valg i 2019 
 
Suppleanter 
Johnny Olsen Sandkaj 17, 1. sal tv. På valg i 2019 
Henrik Skibsted Als Jørgensen Trelleborggade 14, 2. mf.  På valg i 2019 
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Ad 10. – Valg af revisor. 
Datarevision blev genvalgt som revisor.  
 
 
Ad 11. – Valg af administrator. 
Ejendomsadministrationen 4-B A/S blev genvalgt som administrator. 
 
 
Ad 12. - Eventuelt. 
Dirigenten oplyste, at under dette punkt kunne alt drøftes, men intet vedtages. 
 
Birgitte Possing oplyste, at der på alle lejligheder er tinglyst, at der skal betales Metroafgift. 
Birgitte foreslog at ejerforeningen indgik i den samlede diskussion med de øvrige ejerforeninger i 
området for at arbejde på at metroafgiften sløjfes. 
 
Birgitte Possing fik generalforsamlingens tilslutning til at indgå i drøftelserne på ejerforeningens 
vegne. 
 
 
Dirigenten takkede for god ro og orden og hævede generalforsamlingen kl. 22:00. 
 
 
 
Som dirigent: Christian Parby  
 
Som bestyrelse: 
Gorm Praefke, Henrik Laugesen, Michelle Metzsch, Henrik Bengtson & Filip Lauritzen. 
 
Referatet er underskrevet digitalt. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bilag 1 - beretning
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Ejerforeningen Havnekanten 

 

 

 
Årsberetning for 2017. 

 
Branden 
2017 startede på værst tænkelige måde. Den 6. januar opstod der brand i Sandkaj 11, da en 
håndværker fik sat ild til noget isolering med en vinkelsliber.  
Branden bredte sig hurtigt til de overliggende lejligheder og skabte stor skade, hvilket fik 
betydning for hele opgang 13, som har været under renovering i hele 2017.  
 
Bestyrelsen rettede hurtigt efter branden henvendelse til KPC med en udtalt bekymring om 
manglende brandsikring. KPC lovede at undersøge sagen med uafhængige parter. Svaret som 
bestyrelsen modtog i april, var desværre ikke tilfredsstillende. En rapport fra Midconsult og 
Plough slog fast, at alt var i orden. Men parterne var ikke uafhængige og undersøgelserne var ikke 
tilfredsstillende. Konklusionen hang simpelthen ikke sammen, da bestyrelsen mundtligt fra såvel 
Codans mand på sagen samt Hovedstadens Beredskab havde fået bekræftet mistanken om 
manglende brandsikring som årsag til brandspredning.  
 
Derfor fik bestyrelsen sat Dansk Brandsikrings Institut på sagen, som i juli måned kunne slå fast, at 
der manglende væsentlig brandsikring flere steder i bygningen. Bestyrelsen fremlagde 
kritikpunkterne for KPC i sensommeren og først i starten af november lykkes det at lave en 
gennemgang af bygningen med KPC, Dansk Brandsikrings Institut og Plough.  
KPC vedkendte sig nogle af kritikpunkterne, men ikke alle.  
I december måned lovede KPC, at de i det nye år ville starte udbedringerne. Men da der intet skete 
i starten af 2018, og kommunikationen med KPC blev mere og mere mangelfuld, valgte bestyrelsen 
at sætte en advokat på sagen, som fremadrettet vil stå for det videre forløb og kommunikation 
med KPC.  
Denne sag har fyldt meget i 2017 - og er desværre, mens dette skrives, langt fra afsluttet. 
  
Andre udfordringer 
Udover branden byd det første år i den nye bygning på mange tekniske udfordringer.  
Følgende problemer har fyldt godt op på ejerforeningens dagsorden.  

• Sprungne ventiler i kælderen af flere omgange 
•    Vandpumper flere steder i kælder som gik i alarm-beredskab og bippede på alle 

tidspunkter af døgnet. 
• Affaldssug tilstoppet flere gange 
• Udfordring med orden i affaldsrum  
• Flere indbrud i kælderen og udskiftning af forsikringsselskab, da Codan opsagde vores 

aftale med kort varsel.  
• Ustabil ventilation 
• Bilbrand som gav skader på ejendommen. 
• Vandskader i lejligheder. 
• Skade efter ”oliesprøjt” fra en slamsuger. 
• Problemer med kloakvand fra toiletter i vandet i havnen (KPC mener ikke det er fra 

Havnekanten) 
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Ejerforeningen Havnekanten 

 

 

Nye aftaler 
En ny bygning kræver en masse nye aftaler. Derfor blev 2017 også året, hvor der blev indgået 
aftale med et viceværtfirma: Gårdmand Bjørn. Der blev ligeledes indhentet tilbud og lavet 
serviceaftaler på elevatorer, ventilation, mobilsug, sedum og gartner. 
Og så blev der indkøbt tagterrasse-møbler, planter og grill. En nedsat udvalg stod for udvælgelsen 
og indkøb på ejerforeningens vegne. Tak for hjælpen.  
  
1-års gennemgang med KPC 
Bestyrelsen havde 1-års gennemgang med KPC i slutningen af 2017. Her blev bygningen 
gennemgået. Den endelige rapport vil blive uploadet til ejerforeningens hjemmeside.  
  
Ny hjemmeside 
I 2018 lavede Filip Lauritzen en hjemmeside til foreningen. Webadresse 
hedder www.havnekanten.dk - og her kan man finde oplysninger om bestyrelsen, viceværten, 
ejendomsadministrator samt læse nyheder.  
  
Dørtelefoner og postkasser 
Bestyrelsen forsøgte med forskellige løsninger mht. navneskilte på dørtelefonen og postkasser i 
løbet af året, men ingen af delene blev pæne eller tilfredsstillende. Desværre var der ikke 
ressourcer til at få gjort mere ved sagen i 2017 pga. vigtigere sager. Men det er bestyrelsens 
ambition, at både dørtelefonen og postkasser får et pænere look i 2018.  
  
Opslagstavler 
Alle opgange fik i 2017 sat opslagstavler op, da bestyrelsen ville sikre, at alle blev orienteret om 
nyheder, arrangementer og lignende. I 2018 vil der blive indkøbt flere penne og magneter, da disse 
har det med at forsvinde.  

Mindre bestyrelse 
To medlemmer valgte at forlade bestyrelsen i 2017. 
Mads Birkedahl flyttede til ny ejendom i august, og i november forlod næstformand 
Mette Andersen bestyrelsen, da hun ikke længere havde tid til bestyrelsesarbejde.  
Derfor består bestyrelsen nu af formanden Kasper Mørch, Henrik Laugesen og Filip Lauritzen, 
samt Henrik Bengtsson fra Home. Derudover har Johnny Olsen deltaget i en række 
bestyrelsesmøder, da han har været god til dele ud af sine viden indenfor håndværksfaget.  
Johnny Olsen har på bestyrelses opfordring valgt at stille op til bestyrelsen på den ordinere 
generalforsamling.  
Om bestyrelses arbejde kan siges, at formanden Kasper Mørch i 2017 har lagt et stort stykke 
arbejde i at holde den daglige kontakt med ejendommens parter. Det er blevet til mange hundrede 
mails igennem året. Henrik Laugesen har taget ansvar for hele brandsagen, som ligeledes har 
krævet mange timer og mails frem og tilbage. Filip Lauritzen har stået for de sociale 
arrangementer, nyhedsbreve, hjemmeside og referater fra de cirka ti møder, der er blevet afholdt 
igennem året.  

Ny café 
2017 blev også året, hvor Havnekanten fik en café på hjørnet. Velkommen til Julie Lund og hendes 
Ocean Café.  
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https://na01.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.havnekanten.dk&data=04%7C01%7Ckaanders%40microsoft.com%7C5bace75d52b842c2030d08d5716cb4c5%7C72f988bf86f141af91ab2d7cd011db47%7C1%7C0%7C636539634062070219%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwifQ%3D%3D%7C-1&sdata=IBNnqvFAL9fktwUSiahXsVYuLhumL80EgVkoyaCA1Cw%3D&reserved=0


 
Ejerforeningen Havnekanten 

 

 

  
Sommerfest og julefest 
Der blev afholdt to sociale arrangementer i 2017. Først en sommerfest i august, hvor godt fyrre 
glade beboere nød hinandens selskab med grillmad, musik og smuk sommersol. Efter at 
arrangement blev skubbet en uge til lidt mere sommerrigt vejr, endte det med at blive en hyggelig 
aften, som bestyrelsen helt sikkert vil gentage i 2018.  
Juletræsfesten blev ligeledes et hyggelig møde beboerne imellem, hvor der blev drukket gløgg, 
spist småkager og hygget til julemusik i gården. Også dette arrangement vil bestyrelsen gerne 
gentage i 2018.  
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Dette dokument er underskrevet digitalt via Penneo.com. Signeringsbeviserne i 
dokumentet er sikret og valideret ved anvendelse af den matematiske hashværdi af 
det originale dokument.  Dokumentet er låst for ændringer og tidsstemplet med et 
certifikat fra en betroet tredjepart. Alle kryptografiske signeringsbeviser er indlejret i 
denne PDF, i tilfælde af de skal anvendes til validering i fremtiden.

Sådan kan du sikre, at dokumentet er originalt
Dette dokument er beskyttet med et Adobe CDS certifikat. Når du åbner dokumentet 

i Adobe Reader, kan du se, at dokumentet er certificeret af Penneo e-signature ser-
vice <penneo@penneo.com>. Dette er din garanti for, at indholdet af dokumentet 
er uændret. 

Du har mulighed for at efterprøve de kryptografiske signeringsbeviser indle-
jret i dokumentet ved at anvende Penneos validator på følgende websted: 
https://penneo.com/validate

Underskrifterne i dette dokument er juridisk bindende. Dokumentet er underskrevet via Penneo™ sikker digital underskrift.
Underskrivernes identiteter er blevet registereret, og informationerne er listet herunder.

“Med min underskrift bekræfter jeg indholdet og alle datoer i dette dokument.”

Filip Lauritzen
Bestyrelsesmedlem
Serienummer: PID:9208-2002-2-137259744067
IP: 194.255.119.1
2018-04-11 13:59:15Z

Gorm Holst Praefke
Bestyrelsesmedlem
Serienummer: PID:9208-2002-2-344223238547
IP: 188.178.208.238
2018-04-11 20:00:55Z

Henrik Laugesen
Bestyrelsesmedlem
Serienummer: PID:9208-2002-2-275141158903
IP: 195.192.249.211
2018-04-12 07:50:24Z

Henrik Bengtson
Bestyrelsesmedlem
Serienummer: PID:9208-2002-2-274150098876
IP: 2.109.89.146
2018-04-12 10:32:24Z

Michelle Metzsch
Bestyrelsesformand
Serienummer: PID:9208-2002-2-989167166414
IP: 2.107.31.202
2018-04-16 09:01:47Z

Christian Parby
Dirigent
Serienummer: CVR:14832246-RID:40780318
IP: 91.215.163.163
2018-04-16 09:04:21Z
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 q2v5BJbm9ovR/zPPnveFMUCBhq6c6qod3LLVFncbVpE=


 
VzWs3AlF2NAURctDx4JbUPx6gC1tzKQZORhYSXjiEctqd054WdruHMwGk87yEy78VRYlLyU2rbUZ
rsFvnlcYnMm78ZnFfp/XBZS5QqxDM5CF5tXDwLs4TzgbR+2/78UhYEQspnpHL1E8Qr6+IH5FO6qR
oB2YY1u75iPSEEyyu/gj/33vZf/YSkuEvCEQlZnkxqtj8UL3bkLsLoMkfBh/OYCsgS0UYqLCAADc
im830owRfe7FqY9mfaAE3ba9h/HGZPyOkMEdgA5wK9KsptukFCrL9LECmAuv7DBoP/l3b1Cj3ihL
kjnIYG/Zv8B5rtz/p8ovITmNKRpZgsw78G5IRQ==

 
 
 =


 
  
   
  signtext 
  RequestIssuer UGVubmVvLmNvbQ==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKFdpbmRvd3MgTlQgMTAuMDsgV2luNjQ7IHg2NCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNTM3LjM2IChLSFRNTCwgbGlrZSBHZWNrbykgQ2hyb21lLzU4LjAuMzAyOS4xMTAgU2FmYXJpLzUzNy4zNiBFZGdlLzE2LjE2Mjk5
  signingRequestId MTYyNzQwNg==
  document_digests W3sia2V5IjoiT0sxVVEtWFg0R04tWlRMVlMtQ0FaWEEtUU0xUFotRjFNWkMiLCJkaWdlc3QiOiJiMmI4ZWRjOWY4NDY1Yzc4ZTFlMDAxMGZlY2QzYzhmNzI1MTg4OGYwOTBkYjA0NGEzMjgzZGQ1ZWU1OTE1YjlhIiwiYWxnb3JpdGhtIjoic2hhLTI1NiJ9XQ==
  _challenge SVhFREctSEtXNjMtMkJKRVAtN0xQMEUtTFlRNzQtMVA4S0Q=
  TimeStamp MjAxOC0wNC0xMSAxMzo1ODozMyswMDAw

            


  
 
 
 
 
 
 dfxCLgAGy/9mHQESvI3gjurV2KYkRiTHccGx9k+dwD0=


 
DWIZLcVs8TPGOll900C1wXPHkN5SHwE/v1L/wbi77F1J/QLK01Gvri3/uMz5IWLNJneAqpWboFSD
8Yzfz5bcVpHOKWXjgTzNbbExgNhbOuJGKkO09MbpNP8BDnqjQAgvaI2aGOcXG0mskSFXCW0y28AM
dydH5WxaVEUUqxOm1GNcEZ9HSFWSyrb5WjX161RsuWZK56HXokKDNR9XCkiXTLbrMm0bsuQ44j5y
DRMvDcJx2cwImgLnpnCAwIB21eIfbGKstkbP7SWJMig0UnCOxh4pJXvEiIxc5PZJPaoNOYATyESn
OBFq5iPJmueCgpTmEJfSbORv15a1wgzZemVpTQ==

 
 
 =


 
  
   
  signtext 
  RequestIssuer UGVubmVvLmNvbQ==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKFdpbmRvd3MgTlQgMTAuMDsgV2luNjQ7IHg2NCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNTM3LjM2IChLSFRNTCwgbGlrZSBHZWNrbykgQ2hyb21lLzU4LjAuMzAyOS4xMTAgU2FmYXJpLzUzNy4zNiBFZGdlLzE2LjE2Mjk5
  signingRequestId MTYyNzQwOA==
  document_digests W3sia2V5IjoiT0sxVVEtWFg0R04tWlRMVlMtQ0FaWEEtUU0xUFotRjFNWkMiLCJkaWdlc3QiOiJiMmI4ZWRjOWY4NDY1Yzc4ZTFlMDAxMGZlY2QzYzhmNzI1MTg4OGYwOTBkYjA0NGEzMjgzZGQ1ZWU1OTE1YjlhIiwiYWxnb3JpdGhtIjoic2hhLTI1NiJ9XQ==
  _challenge RFRCSEEtNkdHT0otTlZHMzItVjdEQTgtTUpGRVAtWDJCMTg=
  TimeStamp MjAxOC0wNC0xMSAyMDowMDoxNCswMDAw

            


  
 
 
 
 
 
 YFzF0P0jlKqmbD/ynnSUTeD34WXc6Kp/QHWQmt162nE=


 
ixtJocAj8Wv1wBLqIQnqfCqIqX3/xNykrS5PW5k/Fa3XkomE+E9YCNCGMxYzB551F9KvfZ4u1+oU
3dwh2r6oXDAk4fzME+fE8hQySboOTkz283RTYWbjML3nycipNq3P4hz5rWWGlld5fuJJUHWSbhiy
f7bZlfnzhkecP5Ap2s5oGYN6QBDG8BKIR3hYub4mrHNEOLo5KXftUvZMGoCcDwCjZ5iiOZi4giw3
V3XwJlu03v/G7fIR0WdlKHefQPtcUt7aqu5K+JT7zccgpzRjnJwX5Q4hUyRMhYCHpTKV+vm4pqlj
+Z0DCkth1rE8BHufMM6Epg0stzyG33oeEbTEYg==

 
 
  
  
   
  signtext 
  RequestIssuer UGVubmVvLmNvbQ==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKE1hY2ludG9zaDsgSW50ZWwgTWFjIE9TIFggMTBfMTFfNikgQXBwbGVXZWJLaXQvNjA1LjEuMTUgKEtIVE1MLCBsaWtlIEdlY2tvKSBWZXJzaW9uLzExLjEgU2FmYXJpLzYwNS4xLjE1
  signingRequestId MTYyNzQwOQ==
  document_digests W3sia2V5IjoiT0sxVVEtWFg0R04tWlRMVlMtQ0FaWEEtUU0xUFotRjFNWkMiLCJkaWdlc3QiOiJiMmI4ZWRjOWY4NDY1Yzc4ZTFlMDAxMGZlY2QzYzhmNzI1MTg4OGYwOTBkYjA0NGEzMjgzZGQ1ZWU1OTE1YjlhIiwiYWxnb3JpdGhtIjoic2hhLTI1NiJ9XQ==
  _challenge RDE1WVktNFlYWVUtWTNaMUItRTBIRVYtSFRTQ0UtWTdYUUo=
  TimeStamp MjAxOC0wNC0xMiAwNzo0OTo0NiswMDAw

            


  
 
 
 
 
 
 uny4GPn0qWpVq+u0isppvxMaaaXWymGRiBloVXGTyA4=


 
ayqE/P9DR80WSquXgfIciuVImz21X87PBPUil6/+KWS7Yh+ozauwh66bHmuVlvGKchDWrapKFNh5
ttspEU6rjhAaAWOaFlKoCBUrHm519HixeAVptTJlKkoSPK15T7h3HiYj2s9QOTd15SWf3DOdQmNQ
vZgeEpJEylxV76um/mLUrcbv7qyCkdZF32Lf4MLPDNa+iUsPLHpmsxq1MYL/VSPTumJPYt6qb3Jg
6+HHYrPPJm9P0TPVBfr/eAcWByDdccdogeECeKmJdjq0KRWzixtgX5evpJ2xFax9fRWgXwwNt9PA
mk8rLc50Ja5jvdgPHRWQBtZoh0Bn3GjMy4QiJA==

 
 
 =


 
  
   
  signtext 
  RequestIssuer UGVubmVvLmNvbQ==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKFdpbmRvd3MgTlQgMTAuMDsgV09XNjQ7IFRyaWRlbnQvNy4wOyAuTkVUNC4wQzsgLk5FVDQuMEU7IC5ORVQgQ0xSIDIuMC41MDcyNzsgLk5FVCBDTFIgMy4wLjMwNzI5OyAuTkVUIENMUiAzLjUuMzA3Mjk7IHJ2OjExLjApIGxpa2UgR2Vja28=
  signingRequestId MTYyNzQwNw==
  document_digests W3sia2V5IjoiT0sxVVEtWFg0R04tWlRMVlMtQ0FaWEEtUU0xUFotRjFNWkMiLCJkaWdlc3QiOiJiMmI4ZWRjOWY4NDY1Yzc4ZTFlMDAxMGZlY2QzYzhmNzI1MTg4OGYwOTBkYjA0NGEzMjgzZGQ1ZWU1OTE1YjlhIiwiYWxnb3JpdGhtIjoic2hhLTI1NiJ9XQ==
  _challenge RjM3UTEtWENMSjEtSjVDWlAtNVNXREwtN1dZWFAtRDFDVEE=
  TimeStamp MjAxOC0wNC0xMiAxMDozMjowMCswMDAw

            


  
 
 
 
 
 
 cAxBVm81jEtSCloAFkFu/hWzp7e3iFGhEf8JRNfauCQ=


 
Wagt8kB4PfmKV+WKhhz6LhEuWjx1a/wbJ6DBbwwwotBxqqUPfgecq6rCQbkBl8QEDYmxG1oCnO3Y
ncYTfhDuEuStN752KNTV3x5kh7BBmRvoMM3C7z4n9gJbJ9PGU13jko8AyXTkXyRxxHdcu5ksnKio
MGuSilBcJmanYgmk9Wy8cixkNUwSVVty+frsY7j5q8FPbxCFb39+nrjwtZ64K+2Y7iM+uLUjb0ty
tlUGOMdRnt/+hGApWQBNbOCrDgSwVi9E0grh3dq9G0NSeQQkaU/9i51EH9s0r8QVhdjTc1TYUr1p
W/FJ8Y/BkD6/cVTf12ENKihk3pdd64s1y0q/Bw==

 
 
 =


 
  
   
  signtext 
  RequestIssuer UGVubmVvLmNvbQ==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKFdpbmRvd3MgTlQgNi4xOyBXaW42NDsgeDY0KSBBcHBsZVdlYktpdC81MzcuMzYgKEtIVE1MLCBsaWtlIEdlY2tvKSBDaHJvbWUvNjUuMC4zMzI1LjE4MSBTYWZhcmkvNTM3LjM2
  signingRequestId MTYyNzQwNQ==
  document_digests W3sia2V5IjoiT0sxVVEtWFg0R04tWlRMVlMtQ0FaWEEtUU0xUFotRjFNWkMiLCJkaWdlc3QiOiJiMmI4ZWRjOWY4NDY1Yzc4ZTFlMDAxMGZlY2QzYzhmNzI1MTg4OGYwOTBkYjA0NGEzMjgzZGQ1ZWU1OTE1YjlhIiwiYWxnb3JpdGhtIjoic2hhLTI1NiJ9XQ==
  _challenge UFNVNjQtRDdESkUtWDE3T1QtMTJTSjMtMFNFQ0wtN0FIRVE=
  TimeStamp MjAxOC0wNC0xNiAwOTowMDo1NCswMDAw

            


  
 
 
 
 
 
 jdBtKgpgIwYRlVX3Zx2vsRPSH2+KFcZ79qWQmMGs2ZY=


 
gWWB+vKQNuwuof6EAFoePzZi1fjG5JWRoLokYorB7t7J/tl6GurGMkJoXUQk2u3GvCvJkDH13bZH
D2NcrcKU8ThMD5HHXHXdxlB6hpTnHUAlWdpHY3fUeRKQLnV0pxZCeKoNxZVUNJ1efkT1uWAAuzAj
4Ht7BZ2eWQPexaEM0EbFyUp+t4LoTkkmAe6Y4j0/R5LqIUpWVa+TOFGoFBAw8cqcB+E0/EPTDS0K
S3TxYm2vrol+KEL9114XgG8xcyxayYkPQicHj/akhCAZZWx5WRFdarA+eCdSzISYfx9j9j/wzcu3
ORoVobOYt/sCDXYv2+XcB86FB1uUzIjbQv5kog==

 
 
 =


 
 =


 
   
  signtext 
  RequestIssuer UGVubmVvLmNvbQ==
  host VUdWdWJtVnZMbU52YlE9PQ==
  openoces_opensign_layout_size_height NzQy
  openoces_opensign_layout_size_width MTQyNA==
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